
Drevak
na
Ljubljanskem
barju

V petek smo šli na Ljubljansko barje gledat
drevak, ki ga je našel kmet Žitnik iz Črne vasi,
ko je pred nekaj leti oral in s plugom zadel ob
drevak.

Obvestil je arheologa in oni so šli na delo, za
ta drevak pa so vedeli trnovski šolarji že maja.
Sedaj pomagajo pri merjenju in odkopavanju
drevaka. Tovariš arheolog nam je povedal, da je
ta čoln že osemindvajseti po vrsti iz Ljubljan-
skega barja. Meri trinajst metrov in osemdeset
centimetrov. Na vsakem koncu ga je že nekaj
propadlo. Če bi bil cel, bi meril preko štirinajst
metrov. Da ne bo še naprej propadal, ga bodo
premazali z raznimi smolami, ki dajejo vlago.
Les mora imeti stalno vlago. To je res veliko bo-
gastvo barjanske zemlje.
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